
 

 

 

 

Protokoll vid styrelsemöte 2024-05-21 

 

Närvarande: Per Sterner, Björn Cedergren Anders Fogelström, Håkan Håkansson, 

Hanna Sundkvist  

 

1. Mötet öppnades.  

 

2. Dagordningen godkändes. Till sekreterare valdes Hanna Sundkvist och till 

justerare Björn Cedergren.  

 

3. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.  

 

 

4. Ekonomisk rapport:  

Sponsorer är fakturerade.  

Föreningen har just nu ca 150 betalande medlemmar.  

Några kostnader för årets första månader:  

- Vi har betalat ut betydligt mer startavgifter jämfört med förra året. Att vi deltog 

med ett lag på Tiomila är en förklaring.  

- Kartritning 

- Kostnad för elen har varit lägre i år.  

 

5. Information/kommunikation 

a) Avtal gällande ägande- och nyttjanderätten av stugan:  

Styrelsen godkänner förslaget, från 231018, för avtalet gällande 

nyttjanderätten.  

 

 



b) Tillbyggnad av förråd: 

Bygglov för utbyggnad av förråd godkänt 240403. Bygglovet sätts in i 

pärmen för styrelseprotokoll. Byggstart planeras till juni 2024. Björn 

Cedergren står som projektledare.  

Offerter har tagits in för garageport. 

c) Bankärenden: inget nytt.  

 

Miljötillsyn: Miljötillsyn gjordes av Habo kommun 240429. Protokollet sätts in i 

pärm med styrelseprotokoll. Inga större anmärkningar.  

Rökförbudsskylt sätts upp vid entrén.  

Vattentemperaturen vid tappställe kommer att mätas regelbundet.  

 

d) Nämndmöte för Kultur- och fritid hölls i stugan xxxxxx, där OK Gränsens 

styrelse höll en presentation av föreningen och föreningens verksamhet.  

Vidare diskuterades skötsel av området och spåren.  

Styrelse upplevde att vi fick god respons.  

e) Inköp av skruvdragare och tält godkändes.  

 

6. Information från stug- och motionssektionen:  

Takunderhåll kommer att göras i början av juni.  

Övrig info se protokoll.  

 

7. Information från tävling- och träningssektionen: 

Se protokoll.  

 

8. Ingen inkommen post.  

 

9. Övriga frågor:  

 

- Medlemsmöte planeras till november.  

- Vi funderar vidare på hur vi uppmärksammar föreningens 75-årsjubileum. 

Festkommitté? 

- Vi planerar att presentera vårt ”o-ringen uppdrag” i början av en 

måndagsträning innan sommaren. Per ansvarar. Hanna hjälper till. 



 

10. Nästa styrelsemöte:  

Onsdag 19 juni 18.30. Håkan fixar fika.  

11. Mötet avslutades.  

 

 

 

__________________________  _______________________ 

Ordförande Per Sterner  Sekreterare Hanna Sundkvist  

 

 

 

___________________________ 

Justerare Björn Cedergren 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


